

10<sup>th</sup> September 2020

## SUBJECT: REOPENING OF BLENDED LEARNING FOR GRADES 6, 7 AND 8

Dear parents,

Firstly, I thank you for your patience and understanding during this period. I am informed by the maintenance team that the AC system is being brought back online and that preparations to reopen can begin.

Therefore, classes will resume for Grades 6,7 and 8 on MONDAY 14<sup>th</sup> September at 0745hrs. This will be the first day of classes for students in the BLUE groups. Orange groups will resume the day after. Please note that there are **no face-to-face classes on Sunday 13<sup>th</sup>** and the Distance Learning will continue.

Students in the BLUE groups, need to enter the school through Gate 1, at the front. During the week we will be checking the validity of the students' covid test results. I remind all families that students should be tested every two weeks. We will allow students to enter on Monday using the last test result but the new one should be done over the coming days. This can be done for free at RAK hospital. They have a list of our students' names.

I remind all parents to read the re-opening guide to be familiar with the arrangements for coming to school. Please do note that in line with Ministry of Education regulations, parents are not allowed to enter the school premises and where needed we will arrange online meetings and calls to discuss any aspect of your child's needs. We are expecting delivery of Chromebooks soon. In the meantime, if your child has a laptop or other device that they can bring to school, they are encouraged to do so.

I appreciate how frustrating this has been for all our families. It has been highly frustrating for our teachers as well. With this repair now in place, we hope that we can resume our services and that your children will quickly adapt to being back in school under the new circumstances of our Covid 19 world. We are excited to welcome them back.

I thank you again for your patience and I look forward to welcoming your children to our school on Monday.

Yours sincerely

**Edward Bantry White** 

FREBLLED

Head of School ISK: RAK Academy



















10 سبتمبر 2020

## الموضوع: إعادة فتح التعليم الهجين للصفوف 6 و 7 و 8

أولياء الأمور الأعزاء،

أولاً، أود أن أشكركم على سعة صدركم وتفهمكم خلال هذه الفترة . لقد تم إعلامي من قبل فريق الصيانة للمدرسة بالإنتهاء من إصلاح أجهزة التكييف وبالتالي يمكننا الاستعداد لإعادة فتح المدرسة.

ولذلك، سوف تستأنف الدراسة للصفوف 6 و 7 و 8 يوم الاثنين 14 سبتمبر في تمام الساعة 7:45 صباحا. سيكون اليوم الأول مخصصا لطلاب المجموعة الزرقاء على أن تستأنف المجموعة البرتقالية الدراسة في اليوم التالي. يرجى ملاحظة أنه لن توجد حصص مباشرة (وجها لوجه) يوم الأحد 13 حيث يواصل جميع الطلاب التعلم عن بعد.

سيكون دخول الطلاب في المجموعات الزرقاء إلى المدرسة من خلال البوابة رقم 1. خلال الأسبوع سوف نتحقق من صحة نتائج فحص (COVID) للطلاب. أود أن أذكر جميع أولياء الأمور بأنه يجب إجراء فحص (COVID) للطلاب كل أسبوعين. سنسمح للطلاب بالدخول يوم الاثنين باستخدام نتيجة الفحص السابق. ولكن يجب إجراء الفحص الجديد خلال الأيام التالية. يمكن إجراء الفحص مجانًا في مستشفى رأس الخيمة ، حيث بوجد لديهم قائمة بأسماء طلابنا .

أذكر جميع أولياء الأمور بقراءة دليل إعادة الفتح ليكونوا على دراية بإجراءات العودة إلى المدرسة. يرجى ملاحظة أنه تماشياً مع لوائح وزارة التربية والتعليم ، لا يُسمح لأولياء الأمور بدخول مباني المدرسة وعند الحاجة سيتم ترتيب اجتماعات ومكالمات عبر الإنترنت لمناقشة أي جانب من جوانب احتياجات أبنائكم. نتوقع تسليم أجهزة Chromebook قريبًا .حتى يتم ذلك ، إذا كان لدى أبنائكم جهاز كمبيوتر محمول أو أي جهاز آخر يمكن إحضاره إلى المدرسة.

إنني أقدر مدى انعكاس هذا الأمر على الجميع بما في ذلك معلمينا. لكننا نأمل أن نتمكن من استئناف خدماتنا وأن يتأقلم الطلاب بسرعة مع العودة إلى المدرسة في ظل الظروف الجديدة لعالم Covid 19 .نحن سعداء للترحيب بهم مرة أخرى.

أشكركم مرة أخرى على سعة صدركم وأتطلع إلى الترحيب بأبنائكم في مدرستنا يوم الاثنين.

ERKBALLED

مع تحياتي إدوارد بانتري وايت مدير المدرسة















